
 
 
KRAJEVNA SKUPNOST ČRNI KAL 

 

 
Štev: 122/2024  

Datum: 27. 5. 2024 

 

ZAPISNIK 

12. redna seja sveta Krajevne skupnosti, ki je bila 9. 5. 2024  

ob 19 uri v sejni sobi KS Črni Kal 

 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

 Prisotni člani sveta: Pavel Frank, Ingrid Kocbek Cunja, Jadran Stepan, Ivana Furlan, Simona 
Zrim, Katja Rožman Pohlen, Bojan Tavčar, Janko Okoren, Tina Primožič, Uroš Šavron, Neda 

Seitl, Sergij Andrejaš in Dimitrij Černic 

 Drugi prisotni: Valter Andrejašič in Denis Udovič 

 Tajnica: Mojca Rutar 
 

Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 13 članov sveta KS prisotnih 11 članov in, da je svet 

sklepčen.  

Predsednik sveta krajevne skupnosti, Pavel Frank, je uvodoma pozdravil vse prisotne ter predlagal 

dnevni red, kot sledi: 

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 11. redne seje sveta KS Črni Kal 
2. Potrditev zapisnika 1. Dopisne seje z dne 3.4.2024 
3. Potrditev letnega poročila za leto 2023 
4. Sodelovanje z Medobčinsko upravo Istre 
5. Prireditev ob praznovanju dneva KS Črni Kal 
6. Vloge, pobude 
7. Vprašanja in odgovori članov sveta 
8. Razno  

 

Podpredsednik je kot prvo točko dnevnega reda predlagal Sodelovanje z Medobčinsko upravo Istre.  

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržanih) sklep št. 186 

Potrdi se popravljen dnevni red, tako, da se 4. točko – Sodelovanje z Medobčinsko upravo 

Istre obravnava kot 1. točko. 

Predsednik je besedo predal predstavnikoma Občinskega redarstva MU Istre. 



AD 1) Sodelovanje z Medobčinsko upravo Istre 
 

Vodja medobčinskega redarstva je na kratko predstavil redarsko službo, povedal je, da se zaveda 

problematike nepravilnega parkiranja v zaledju MOK in dejal, da je članom sveta na voljo za vsa 

vprašanja. 

Predsednik KS je predstavnika občinskega redarstva zaprosil za sodelovanje na prihajajoči 

slavnostni proslavi KS Črni Kal. Člana sveta sta povedala, katere so najpogostejše težave ob 

prireditvi. Vodja medobčinskega redarstva je povedal, da v danem trenutku še ne more dokončno 

zagotoviti prisotnosti redarstva in predlagal, da se na kraj dogodka postavi fizično zaporo in 

ustrezno prometno signalizacijo.  

V  razpravi s člani sveta, sta predstavnika občinskega redarstva povedala sledeče: 

 v primeru motenja javnega reda in miru na strelišču v Črnotičah, ima pooblastila za 

ukrep policija; 

 v primeru, da v vasi ni urejenega parkirišča in obiskovalci parkirajo na različnih mestih, 

tudi na cesti, bi ob prihodu v vas redarska služba oglobila vse nepravilno parkirane saj 

pri ukrepih ne dela razlik med obiskovalci in domačini; 

 v primeru kampiranja na zasebnih zemljiščih, se krajani lahko obrnejo na redarsko 

službo; 

 za primere gorskega kolesarstva in moto-crossa sta pristojna policija in inšpektorat. 

Člani sveta so predstavnikoma redarske službe izpostavili sledeče primere: 

 na območju KS, kjer je predvsem konec tedna veliko število avtomobilov parkiranih ob cesti, 

bilo smiselno namesto kazni, podeliti zgolj obvestila o neprimernem parkiranju, s čimer bi 

uredili parkiranje in se sočasno izognili morebitni nejevolji krajanov in obiskovalcev; 

 problematiko prenočevanja na urejenem parkirišču v Mišji peči, kar bi lahko obhodi 

občinskega redarstva preprečili 

 željen bi bil ukrep občinskega redarstva v vasi Hrastovlje na primeru, ki je že bil posredovan 

občinskemu redarstvu 

Članica sveta je povedala, da so na podlagi delavnic o parkirnih površinah na Kraškem robu 

pripravljavci naredili popis vseh parkirišč, za katera so bile narejene identifikacijske kartice 

posameznih parkirišč ter, da MOK išče ustrezno zakonsko rešitev nadzora parkiranja (npr. 

parkirišče Podgorje). 

Potekala je razprava o morebitnih rešitvah in možnih ukrepih. 

 

AD 2) Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 11. redne seje sveta KS 
 

Predsednik je povedal, da so člani sveta prejeli zapisnik 11. seje po elektronski pošti v vpogled. Na 

zapisnik sta pripombe podala podpredsednik in  član sveta. 



Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržanih) sklep št. 187: 

Potrdi se popravljen zapisnik 11. seje.  

AD 3) Potrditev zapisnika 1. Dopisne seje z dne 3.4.2024 
 
Dne  8. 4. 2024 je Svet KS preko elektronske pošte prejel zapisnik 1. dopisne seje, na kateri sta bili 
obravnavani naslednji temi:  
 

1. Izbira ponudnika storitve košnje trave 
2. Vloga za odobritev sredstev za nabavo materiala z namenom ureditve spominske sobe in 

knjižnice v Vaškem domu Gabrovica. 
 
Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 11 za, 0 proti, 0 vzdržanih) sklep št. 188: 

Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje in se ga doda k prilogi zapisniku 11. seje. 

 

AD 4) Potrditev letnega poročila za leto 2023 
 

V razpravi so sodelovali trije člani sveta. 

Podpredsednik je povedal, da je zaključni račun KS bil objavljen v Uradnem in predagal, da Svet KS 
sprejme sklep o potrditvi zaključnega računa pred dnevom, ko se finančno poročilo pošlje na AJPES. 

Svet KS je sprejel (11 prisotnih – 10 za, 0 proti, 1 vzdržanih) sklep št. 189: 

Potrdi se seznanitev članov Sveta z letnim poročilom za leto 2023. 

 

AD 5) Prireditev ob praznovanju dneva KS Črni Kal 
 

Član sveta je povedal, da je program prireditve v pripravah pri čemer večjih zapletov ne zaznavajo. 

V razpravi so sodelovali trije člani sveta. 

*Ob 20.33 uri se je seji pridružila članica sveta I.F. 

Član sveta je predhodno po elektronski pošti članom sveta poslal predlog za podelitev priznanja 

Kulturnemu društvu Domovina Osp, v imenu KS Črni Kal. Potekala je razprava o morebitni podelitvi 

priznanj na prireditvi. 

Svet KS ni sprejel (12 prisotnih – 3 za, 4 proti, 5 vzdržanih) sklepa št. 190: 

KS Črni Kal na prireditvi podeli priznanje za delovanje Kulturnemu društvu Domovina Osp. 

Članica sveta je predlagala, da KS k spomeniku ob proslavi položi aranžma. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 12 za, 0 proti, 0 vzdržanih) sklep št. 191: 

KS Črni Kal opravi nakup dveh ikeban, z namenom postavitve k spomeniku v Gabrovici ter k 

spomeniku v Črnem Kalu ob spominski slovesnosti, dne 25. 5. 2024. 

 

 



AD 6) Vloge, pobude 
 

6.1  Sanacija gozdne ceste – Krnica proti potoku Bekovec  

Predsednik vaškega odbora Krnica je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev za strojna dela, z 

namenom sanacije gozdne ceste iz vasi Krnica proti Potoku bukovec. Odstranjevanje rastja vzdolž 

ceste bodo opravili vaščani sami. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 10 za, 0 proti, 2 vzdržan) sklep št. 192: 

Z namenom sanacije gozdne ceste iz vasi Krnica proti Potoku Bukovec, k.o. Rožar se po 

predračunu najugodnejšega dobavitelja GRADBENA MEHANIZACIJA – Matej Vodopija s.p., 

odobri vloga v višini 1.898,93 eur. 

 

6.2  Nakup sadik >>lavande<< - Loka 

Vaški odbor Loka je na KS naslovil vlogo za nakup sadik sivke, ki bi jo posadili na parc. št. 1617/18, 

k.o. Loka. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 10 za, 0 proti, 2 vzdržan) sklep št. 193: 

Z namenom zasaditve sadik sivke na parc. št. 1617/18, k.o. Loka, javno dobro, se po 

predračunu dobavitelja Marjetica Koper d.o.o., odobri vloga v višini 116,00 eur. 

 

6.3  Projektna naloga za izdelavo zidu - Gabrovica  

Vaški odbor Gabrovica je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev v višini 4.100,00 eur z 

namenom izdelave projektne naloge obnove dotrajanega zidu okoli pokopališča v Gabrovici, kot 

podlaga za načrtovanje in realizacijo investicije.  

V razpravi so sodelovali trije člani sveta. 

Komisija za vloge, pobude in pritožbe je predlagala, da se problematiko ponovno naslovi na MOK. 

 

6.4  Sanacija javnih poljskih poti - Hrastovlje 

Odbor vasi Hrastovlje je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev za prevoz in razteg jalovine z 

namenom sanacije javnih poljskih poti na parc. št. 2261, 2259/1, 1542/24, k.o 2617 Hrastovlje, 

javno dobro. 

Svet KS je sprejel (12 prisotnih – 9 za, 0 proti, 3 vzdržan) sklep št. 194: 

Z namenom sanacije javnih poljskih poti na parc. št. 2261, 2259/1, 1542/24, k.o. Hrastovlje, 

javno dobro, se po predračunu najugodnejšega dobavitelja Gradnje INN d.o.o. , odobri vloga 

v višini 2.318,00 eur. 

6.5  Odvodnjavanje - Loka 

Odbor vasi Loka je na KS naslovil vlogo za  ureditev odvodnjavanja na poljski cesti pod vasjo. 

Ponudba zajema nabavo materiala ter izvedbo strojnih in gradbenih del.  



Komisija za vloge, pobude in pritožbe je povedala, da mora odbor vasi glede na višino zneska 

predložiti najmanj 3 ponudbe, zato predlaga pridobitev še ene ponudbe. 

* Ob 21:09 uri se je seji pridružil J.O.  

 

6.6  Asfaltiranje dela zemljišča - Praproče 

Odbor vasi Praproče je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev za izvedbo zemeljskih, drugih 

pripravljalnih del in asfaltiranje dela zemljišča s parc. št. 1305/1, k.o. Podpeč, ki je v lasti članov in 
članic AS Podpeč, v približni izmeri 150 m2 z namenom prestavitve ekološkega otoka. 

V razpravi so sodelovali trije člani sveta. 

Predsednik je dejal, da mora odbor vasi pridobiti soglasje Agrarne skupnosti ter mnenje tehnologa 

iz Marjetice d.o.o.. Dopolnjeno vlogo lahko ponovno posreduje na KS. 

 

6.7  Nabava zastav in nosilcev - Socerb 

Odbor vasi Socerb je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev za dobavo zastav in nosilcev. 

Komisija za vloge, pobude in pritožbe je predlagala, da se za zastave zaprosi MOK. Predsednik je 

predlagal, da se naredi seznam vasi, ki potrebujejo zastave in se nato naredi enotno povpraševanje. 

 

6.8  Društvo upokojencev – Črni Kal 

Novonastalo društvo upokojencev Črni Kal je na KS poslalo vlogo za brezplačno uporabo doma v 

Gabrovici in sejne sobe na sedežu KS Črni Kal, z namenom občasne organizacije dogodkov ali 

sestankov. 

Svet KS je sprejel (13 prisotnih – 12 za, 0 proti, 1 vzdržan) sklep št. 195: 

Z namenom občasne organizacije dogodkov ali sestankov, se Društvu upokojencev Črni Kal 

odobri vloga za brezplačno uporabo doma v Gabrovici in sejne sobe na sedežu KS Črni Kal. 

6.9  Košnja zaraščenih površin - Hrastovlje 

Odbor vasi Hrastovlje je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev v višini 549,00 eur za storitev 

mulčanja in košnje zaraščenih površin ob več cestah in sicer, ob cesti do pokopališča, od Gostilne 

Švab do cerkve Sv. Trojica ter druge javne površine. 

V razpravi sta sodelovala dva člana sveta. 

Člani KS se dogovorijo, da KS pošlje prošnjo na CPK d.d. prošnjo za košnjo trave v sklopu košnje 

pred Krajevnim praznikom dne 25. 5. 2024. 

6.10  Popravilo ceste - Dol 

Odbor vasi Dol je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev za popravilo ceste s parc. št. 2266, k.o. 
Hrastovlje, javno dobro, na območju vasi Dol. 



Svet KS je sprejel (13 prisotnih – 11 za, 0 proti, 2 vzdržan) sklep št. 196: 
Z namenom popravila ceste s parc. št. 2266, k.o. Hrastovlje, se odobri vloga v višini 975,48 
eur, po predračunu dobavitelja GP-ŽIGANTE d.o.o. 

6.11  Mulčanje - Dol 

Odbor vasi Dol je na KS naslovil vlogo za odobritev sredstev za mulčanje pasov ob cestišču s 

parcelno parc. št. 2266, k.o. Hrastovlje, javno dobro. 

Svet KS je sprejel (13 prisotnih – 10 za, 0 proti, 3 vzdržan) sklep št. 197: 

Z namenom mulčanja pasov ob cestišču parc.št. 2266, k.o. Hrastovlje, javno dobro se odobri 

vloga v višini 928,98 eur po predračunu dobavitelja GP-ŽIGANTE d.o.o. 

 

AD 7) Vprašanja in odgovori članov sveta 
 
7.1  Veljaven cenik pokopališč  

Podpredsednik je opozoril, da KS še vedno nima veljavnega cenika pokopališč in predlagal, da na to 

ponovno opozori pristojne na MOK. 

Svet KS je sprejel (13 prisotnih – 13 za, 0 proti, 0 vzdržan) sklep št. 198: 

KS na MOK pošlje zahtevo, da le-ta nemudoma sprejme veljaven cenik pokopaliških 

dejavnosti. 

 

7.2   Časovnica NRP projektov 2024 

Vezano na Načrt razvojnih programov je KS vzpostavila kontakt s skrbniki projektov z namenom 

seznanitve o poteku investicije.  KS je prejela odgovor na naslednje projekte: 

 Projekt Vrtec Rižana – zaključek predvidoma 24. oktober 2024; 

 Projekt Cesta Krnica – Rižana – predvidoma konec januarja 2025; 

 Preplastitev obstoječega cestišča v Črnotičah – načrtovan pričetek dela pred poletjem; 

 Ureditev odvodnjavanja v Loki (spodnji del) - načrtovan pričetek dela pred poletjem; 

 Sanacija podpornega zidu cestišča v Črnotičah - načrtovan pričetek dela pred poletjem; 

 Preplastitev lokalne ceste z ureditvijo odvodnjavanja v Kortinah – še ni bila pridobljena 

projektna dokumentacija; 

 Projekt Kortine – Mostičje – Ni v teku, ker je soglasodajalec Slovenske Železnice podal 

negativno mnenje; 

 Projektna dokumentacija za obnovo Vaškega doma Gabrovica – pridobljene so usmeritve 

predstavnikov KS in projektanta za idejno zasnovo prenove vaškega doma; 

 Fazna ureditev odseka ceste Hrastovlje – Dol – v mesecu maju bo odpiranje ponudb na 

portalu javnih naročil, predvidoma v roku 3 tednov bo podpisana pogodba in izbran 

izvajalec del; 



 Projekt Bezovica – sanacija športnega igrišča – novi skrbnik projekta bo Darijan Gorela. 

 

7.3   Projektant 

Član sveta je podal mnenje, da KS nameni veliko finančnih sredstev za sanacijo in obnovo cest in 

ostalih nepremičnin, vendar so te rešitve le kratkoročne. Zato je članom sveta predlagal, da bi KS k 

svojemu delu povabila lokalnega projektanta, ki bi pred izvedbo sanacije ali projektov poiskal 

strokovno in dolgoročno rešitev. S tem bi se izognili večkratnemu financiranju enakih projektov ter 

ostalim nevšečnostim.  

V razpravi je sodelovalo sedem članov sveta.. 

7.4   Nesaniran del cestišča Gabrovica – Osp (Mišja Peč) 

Član sveta je opozoril na še neurejeno cestišče Gabrovica – Osp (Mišja Peč), parc. št. 1164, k.o. 

Gabrovica, na kateri se je v preteklem letu zrušil del zgornje plošče prepusta hudournika, krajani pa 

so ga zavarovali s paleto. Predsednik je povedal, da je zadeva iz strani MOK naročena podjetju CPK 

d.d., vendar le-ti nimajo ustreznih podizvajalcev, katerim bi lahko naročili sanacijo ceste. 

V razpravi so sodelovali: štirje člani sveta. 

7.5   Ostala vprašanja 

 Član sveta je vprašal, če so kakšne novosti v zvezi z Deponijo Bekovec ter II. Tirom. 

Predsednik je odgovoril, da je dan pred tem na to temo bil sestanek z MOK ter, da bo članom 

sveta posredovan zapisnik; 

 Članica sveta je povedala, da je na problematiko čiščenja skalne stene Kraškega roba v 

Črnotičah vaška skupnost iz strani vodje medobčinske službe za zaščito, reševanje in 

varstvo okolja prejela odgovor v katerem predlaga, da lastnik zemljišča t.j. Agrarna 

skupnost Črnotiče, prevzame čiščenje vegetacije in druga potrebna vzdrževalna dela na 

steni. Člane sveta je vprašala na kakšen način so ukrepali v primeru sanacije v Bezovici. 

V razpravi je sodelovalo šest članov sveta. 

 Članica sveta je vprašala, kdaj bo poskrbljeno za defibrilatorje po vaseh ter ali je že znan 

seznam hudournikov, ki jih bodo sanirali; 

 Član sveta je predlagal, da se na naslednji seji v dnevni red umesti točka na temo avtobusne 

postaje, s čimer so se ostali člani sveta strinjali. 

 

Seja je bila zaključena ob 22:55 uri. 

 

Zapisala: 

Mojca Rutar  l.r.                                                                                                              Predsednik KS Črni Kal 
Tajništvo KS Črni Kal                                                                                                              Pavel Frank l.r. 

 


